
Proč je dobré chodit na gymnázium? 

• Protože je výuka mnohem zajímavější než na škole, na kterou jsem 

chodila dříve, je zde spousta mimoškolních aktivit a setkávám se tu se 

spolužáky, se kterými ráda trávím svůj volný čas. 

• Když jsem se sem hlásila, všichni se mě pokoušeli odradit slovy „S 

GYMNÁZIEM SKONČÍ TVOJE DĚTSTVÍ“,  „BUDEŠ SE MUSET STÁLE UČIT“ a 

spoustu dalších. Tato tvrzení (podle toho co prožívám) nejsou pravdivá, 

mám čas na své zájmy a učitelé svým žákům rádi vyhoví a dovysvětlí učivo, 

které nepochopili. Výuka je navíc mnohem zajímavější a učitelé se snaží, 

aby všichni studenti učivo chápali, což můžu porovnat s bývalou základní 

školou, na které se učilo stylem „PROBEREME TO A JDEME DÁL MÁME 

SKLUZ“ a „MĚ NEZAJÍMÁ, ŽE TO NECHÁPEŠ, TAK SE TO DOUČ“. 

• To, že jsem se na gymnázium rozhodla jít, bylo zatím mé nejlepší 

rozhodnutí. 

• Na základní škole jsem si s bývalými spolužáky moc nerozuměla, ale mí 

stávající spolužáci jsou ten nejlepší kolektiv, který jsem kdy potkala.   

• Chtěla bych tedy vzkázat všem, kteří neví, jestli se na gymnázium přihlásit, 

ať se na Gymnázium Zábřeh rozhodně přihlásí, protože to může být to 

nejlepší rozhodnutí. 
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